
KRISTIJAN JELIĆ:  

- Poštovani gradonačelničke, kolegice i kolege,  

evo moje je pitanje upućeno vama gospodine gradonačelniče.  

Naime, imam upit u ime 1300 stanovnika Mjesnog odbora Špansko sjever, u ime na 

kraju krajeva i vašeg Boška da apeliram na vas da spasimo park za pse u ulici Vida Došena u 

Španskom. Naime, šaljete u zadnje vrijeme a evo i na ovom primjeru zabrinjavajuće poruke, 

na kraju krajeva i svojim biračima i ne provodite na kraju i politike za koje ste se zalagali 

tijekom predizborne kampanje. Na području Gradske četvrti Stenjevec obećavali ste i 

proširenje i izgradnju dodatnih parkova da bi vašim dolaskom na vlast ukidali i taj jedan 

jedini park na području Gradske četvrti Stenjevec.  

S druge strane evo i na zadnjoj sjednici usvojili smo i Prijedlog o načinu podnošenju 

peticija građana i sve je išlo u tom smjeru na što veće uključivanje građana u sukreiranje 

gradskih politika a s druge strane onda imamo tamo primjer evo na području tog Mjesnog 

odbora da stanovnici nam se obraćaju da mjesecima traže razgovor s Mjesnim odborom i s 

gradskom četvrti, nikad nisu dobili priliku, priliku za razgovor. Potaknuti takvim ponašanjem 

prikupili su u samo tjedan dana 1300 potpisa u smislu da se spasi taj park, koji moram 

istaknuti to je jedini park na području Gradske četvrti Stenjevec. Jedini ograđeni park i jedini 

park u Gradu zagrebu koji ima radno vrijeme.  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo zastupniče. Odgovor će dati gradonačelnik Grada Zagreba Tomislav 

Tomašević. Izvolite.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Nemojte mi uvlačit psa u ove političke rasprave, ako je to ikako moguće. Niti govorit 

u ime mog Boška ako je to ikako moguće. Čisto ovaj, neki standardi, neki standardi se trebaju 

očuvat ipak u ovoj Gradskoj skupštini što se tiče ove političke ove rasprave da mu ne 

imputiramo riječi u usta.  

Kaže jedan ovaj tako ovaj baš u kvartu jedan vlasnik psa, čuo sam ga kako hoda sa psom i 

onda nešto kaže: "Nemoj to radit pa pričali smo o tome".  

……(Žamor)……  

Što se tiče ove problematike kao što dobro znate radi se o parku za pse na koji ima 

puno pritužbi građana jer se nalazi u velikoj blizini stambenih zgrada i stalno se dešava 

okupljanje u večernjim satima koje remeti javni red i mir odnosno stvara dodatnu buku. I s 

druge strane isto tako znate da ima u blizini različitih psećih parkova ali ono što isto tako 

mogu reći jest, znači radi se o Odluci Mjesnog odbora Špansko sjever koje je koliko znam 

pokušalo znači vlasnike pasa nekako da se drže tog reda i na neki način ne stvaraju dodatni 

problem i buku za stanare međutim to nije uspjelo. S druge strane ono što isto tako mogu reć 

do je Vijeće Gradske četvrti Stenjevec osiguralo znači sredstva za izradu projektno-tehničke 

dokumentacije za izgradnju novog parka za pse u Mjesnom odboru Donja Kustošija. Tako da 

u tom smislu ne govorimo o situaciji smanjenja psećih parkova, govorimo o situaciji 

povećanja psećih parkova i premještanju psećih parkova kako bi se našao suživot između ljudi 

koji naravno imaju pse i onih koji nemaju pse. Znači tu ima brojnih problema oko toga i da, 

jesam, imam i ja sam psa ali isto tako pokušavam da nekako ne, ne narušavam kvalitetu života 

onima koji nemaju pse.  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

I tu moramo naći neki balans.  

 

 



JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Gradonačelniče, imamo zahtjev za dodatnim objašnjenjem. Izvolite zastupniče Jelić.  

 

KRISTIJAN JELIĆ:  

- Ne, sad samo malo da pojasnimo sad. Vjerujem da ste djelomično upoznati sa 

situacijom.  

Prvo što se tiče pritužba građana, nigdje nije, ja sam evo i osobno provjerio u policijskoj 

upravi ni jedna prijava nije zaprimljena s te strane.  

S druge strane govorim vam o komunikaciji. Znači mjesecima nitko nije primio predstavnike, 

predstavnike tih pasa.  

Treća stvar   

……(Žamor)…….  

kao što…. Predstavnike vlasnika, vlasnika pasa.  

……(Pljesak)……  

A može i predstavnike pasa, pa evo sad je rek'o gradonačelnik da evo i njegov susjed 

razgovara, razgovara s psom.  

 

UPADICA iz klupe: - Osoba koja laje.  

 

KRISTIJAN JELIĆ:  

- Osoba koja laje, da.  

Treća stvar, ovo što ste rekli što se tiče narušavanja javnog reda i mira, zato je i 

postavljen, to je jedini park, opet ponavljam u gradu Zagrebu koji ima radno vrijeme. Ako 

netko krši komunalni red za to postoje nadležne institucije. I opet ponavljam nema ni jedne 

prijave. A s druge strane imate prijave u policijskoj upravi da su u tom parku već mjesecima 

unazad postavljene i hrane s čavlima, kidane su ograde itd.  

Ovdje apeliram prvo, evo vi ste rekli da nije, pazite taj park je 2015. sagrađen opet na 

inicijativu građana. Znači nije to bio nekakav hir nego je tada isto bila potpisana peticija da se 

napravi park. Zrinjevac je odredio tu lokaciju kao što vi znate, ne može, stanari ne mogu ni 

odrediti di će biti ta lokacija.  

I četvrta stvar mislim to i košta ljudi moji. Znači taj, postavljanje tog parka je bilo preko 300 

tisuća kuna, sad je u planu malih komunalnih akcija predviđeno 75 tisuća kuna za micanje tog 

parka.  

I zadnja stvar, ako se već i mora maknuti dajte učinite koliko možete sa svoje strane da se ne 

miče taj park dok se ne nađe adekvatna lokacija nova, za novi park.  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

Mislim u komunikaciji sa  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo.  

 

KRISTIJAN JELIĆ:  

- od strane gradske četvrti se spominjala Donja Kustošija. To je jako udaljeno. Mislim 

to vam je i mislim i takvi odgovori  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo zastupniče, evo isteklo je vrijeme. Jasno nam je, gradonačelnik će dati 

dodatno pojašnjenje.  

 

 



TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- A ne znam, očito imamo različite informacije s obzirom da i Vijeće Mjesnog odbora 

Špansko sjever u kojem sjede i predstavnici HDZ-a i oporbe, pa nismo mi jedino naši 

zastupnici odnosno vijećnici u tom Mjesnom odboru, su dobivali niz pritužbi. Niz pritužbi 

vezano za korištenje tog psećeg parka. Na osnovu toga je Vijeće Mjesnog odbora Špansko 

sjever jednoglasno, jednoglasno, ponovit ću, znači zajedno s oporbom donijelo Odluku da se 

taj pseći park premjesti. Na osnovu toga je Vijeće Gradske četvrti Stenjevec jednoglasno, 

jednoglasno uključujući oporbu i vas donijelo odluku da se taj pseći park premjesti. I pored 

tog psećeg parka postoji velika, velika livada za istrčavanje pasa gdje je moguće pse bez uzice 

znači šetat. A i najavio sam nove pseće parkove, odnosno vijeća gradske četvrti.  

Tako da doista ne razumijem u čemu je problem i zašto se sada to predstavlja kao 

nekakva samovolja kada su jednoglasno te odluke donesene od strane onih koji najbolje znaju 

što građani, kakve pritužbe imaju i pokušavaju balansirati te različite naravno interese.  

…….(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

Ja, gledajte, znači ponavljam; oporba je isto tako u tom, u tom jesnom odboru i u toj gradskoj 

četvrti. Ako su jednoglasno te odluke donesene doista ne razumijem u čemu je problem. 


